
Protokół Nr XXXVIII/21 

z sesji Rady Powiatu w Sępólnie Kraj. 

odbytej 24 września 2021 roku 

w Sali im. Lucjana Prądzyńskiego Urzędu Miejskiego 

w Sępólnie Krajeńskim 

Ad.l. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Powiatu Marek Chart o godz.09.00. 

Serdecznie powitał radnych, a także gości biorących udział w sesji, (załącznik nr 1 - lista 

gości). 

Marek Chart poinformował również, że sesja jest nagrywana i transmitowana na żywo 

w Internecie. Ponadto sesja odbyła się z zachowaniem reżimu sanitarnego związanego z 

COVID-19. 

Ad.la. 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w sesji uczestniczy 16 radnych 

(nieobecny Krzysztof Wilgosiewicz), co stanowi ąuorum i umożliwia prawomocne 

podejmowanie uchwał, (załącznik nr 2 - lista obecności). 

Na początku Marek Chart zaproponował zmiany w porządku obrad. Pierwsza zmiana to 

autopoprawka w punkcie 7 obrad, gdzie zamiast treści „ przyjęcie sprawozdania z 

wykonania budżetu Powiatu w I półroczu roku 2022", powinno być w roku 2021. Druga 

poprawka dotyczyła punktu 8 podpunktów c i d, które zamieniają się miejscami. 

Przewodniczący Rady Powiatu poddał zmiany w porządku obrad pod głosowanie. 
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Jednocześnie poinformował o pojawieniu się na sali obrad radnego Krzysztofa 

Wilgosiewicza. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad 

XXXVIII sesji, (załącznik nr 3). 

Ad.l.b. 

Po zmianie porządek obrad na XXXVIII sesję Rady Powiatu przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji: 

a) stwierdzenie ąuorum, 

b) przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVII sesji Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim. 

3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań przez radnych. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu o udzielonych odpowiedziach na 

interpelacje i zapytania złożone na ostatniej sesji i w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o czynnościach w okresie między 

sesjami. 

6. Sprawozdanie Starosty Sępoleńskiego z prac Zarządu Powiatu w Sępólnie Krajeńskim 

w okresie międzysesyjnym oraz informacja o złożonych przez radnych wnioskach i 

sposobie ich załatwienia. 

7. Przyjęcie sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu w I półroczu 2021. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach : 

a) rozpatrzenia wniosku z dnia 2 września 2021 r. 

b) zmiany uchwały dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2021. 

c) uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok. 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego 
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9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10.Zakończenie obrad. 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Powiatu oznajmił, iż nikt nie wniósł uwag do protokołu z 

XXXVII sesji Rady Powiatu. W związku z powyższym przystąpiono do głosowania. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych jednogłośnie przyjęła protokół z XXXVII sesji 

Rady Powiatu, (załącznik nr 4). 

Ad.3. 

Nie było zgłoszeń. 

Ad.4. 

Na ubiegłej sesji wpłynęło jedno zapytanie i jedna interpelacja. Barbara Bury zapytała o 

termin funkcjonowania linii autobusowej relacji Kamień Krajeński-Bydgoszcz. Zapytanie 

to zostało przekazane do Starosty Sępoleńskiego dnia 1 września 2021 roku. Odpowiedź 

do biura Rady Powiatu wpłynęła w dniu 14 września br. Interpelacja Ireneusza Balcera 

dotycząca oczyszczania poboczy na drodze powiatowej nr 1150C przekazana została 

również dnia 1 września. Odpowiedź w sprawie wpłynęła do biura Rady w dniu 16 

września. Zarówno treść zapytania i interpelacji, jak również odpowiedzi w 

przedmiotowych sprawach umieszczono na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

Ad.5. 

Marek Chart przedstawił informację o czynnościach Przewodniczącego Rady Powiatu 

w okresie między sesjami (załącznik nr 5). 

Ad.6. 
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Starosta Sępoleński Jarosław Tadych przedstawił Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 

w Sępólnie Krajeńskim w okresie międzysesyjnym oraz Informację o złożonych przez 

radnych wnioskach i sposobie ich załatwienia, (załącznik nr 6). 

Starosta w swoim wystąpieniu poruszył m.in. następujące tematy. 

9 września br. Starosta udał się do Tucholi aby zapoznać się ze stanem nawierzchni 

boiska wielofunkcyjnego w jednej z tamtejszych szkół. Związane jest to z inwestycją 

budowy nowego boiska na terenie LO w Sępólnie. Jarosław Tadych przypomniał, że 

został ogłoszony również konkurs na remont sali gimnastycznej LO i zachęcił lokalne 

firmy do wystosowania swojej oferty. Jak dalej wyjaśniał Starosta mimo ogłoszenia 

dwóch osobnych konkursów na remont sali i budowę boiska wielofunkcyjnego sali nie 

uda się odnowić w tym roku. Termin prac przedłużono do końca lutego 2022 roku. 

Związane jest to z faktem, że firmy mają również swoje problemy, chociażby z 

pracownikami, z terminami robót, których muszą przestrzegać. Starosta wyraził 

nadzieję, że wydłużony termin zachęci więcej firm do przystąpienia do konkursu. Jeśli 

chodzi o boisko wielofunkcyjne, to firma, która obecnie je projektuje zobowiązana 

została do ukończenia projektu do końca września. Po tym terminie również zostanie 

ogłoszony konkurs na jego budowę. Największym problemem są obecnie galopujące ceny 

materiałów budowlanych. Już na chwilę obecną można stwierdzić, że jeśli powiat nie 

zdobędzie dodatkowych 300 tys. zł na realizację inwestycji, to boisko nie będzie mogło 

być wybudowane w takim kształcie, jak to pierwotnie zaplanowano. 

Jarosław Tadych poinformował ponadto, że w dniach 16-17 września brał udział w 

XXVII Zgromadzeniu Ogólnym Związków Powiatów Polskich w Wiśle. Tam powiat 

sępoleński został wyróżniony w kategorii do 60 tys. mieszkańców zajmując 10 miejsce. 

W tym miejscu Starosta podziękował dyrektorom wszystkich jednostek i pracownikom 

Starostwa za pracę na rzecz powiatu. 

Starosta Jarosław Tadych odniósł się również do spotkania w sprawie Programu Kolej 

Plus, na którym obecny był m.in. wiceburmistrz Koronowa. J. Tadych poinformował, że 

w przestrzeniu publicznej pojawiła się informacja, jakoby przez powiat sępoleński 
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pomysł związany z przywróceniem linii kolejowej łączącej Chojnice z Bydgoszczą upadł. 

Związane miałoby to być ze zbyt małymi środkami jakie powiat chciał na ten cel 

przeznaczyć. Starosta zdementował tą informację, gdyż jak stwierdził nikt nie określił ile 

pieniędzy dany samorząd miał wyłożyć. Poza tym około 800 tys. zł miało być 

przeznaczone na studium, które miało oszacować ile pieniędzy pochłonie cała inwestycja. 

Łącznie samorządy wchodzące w skład powiatu sępoleńskiego na studium chciały 

przeznaczyć 50 tys. zł. Niestety ostatecznie do tego nie doszło, ale w przestrzeni 

publicznej pojawiły się głosy, że powiat nie chciał dać żadnych środków. Starosta 

zaznaczył ponadto, że trudno wymagać, żeby partycypowanie w kosztach miałoby 

odbywać się w takiej samej wysokości dla każdego samorządu bez względu na jego 

wielkość. Poza tym, jak stwierdził Jarosław Tadych mimo, że 85% całej inwestycji 

miałoby być pokryte środkami zewnętrznymi, to i tak pozostała suma byłaby ogromna. 

Starosta tradycyjnie podał statystyki szczepień przeciwko COVID-19 na terenie powiatu 

sępoleńskiego. Tak, więc na dzień 23 września 2021 r. procent wszczepienia 

mieszkańców poszczególnych gmin przedstawia się następująco: 

- gmina Sępólno Krajeńskie - 52,9% 

- Więcbork - 48,5% 

- Kamień Krajeński - 46,6% 

- Sośno - 45,6% 

Łącznie w powiecie sępoleńskim zaszczepiono 48,4% uprawnionych mieszkańców. 

Niestety jak zauważył Starosta mimo szerokiej akcji promocyjnej nie udało się 

przekroczyć 50%. Na początku funkcjonowania Powszechnego Punktu Szczepień 

zainteresowanie ze strony mieszkańców było ogromne. Niestety od około dwóch 

miesięcy szczepienia są już sporadyczne. W chwili obecnej Punkt mieszczący się w 

Inkubatorze Przedsiębiorczości został zawieszony a szczepienia odbywają się w trybie 

mobilnym, przy okazji różnego rodzaju imprez. Do tej pory odbyło się 15 akcji 

wyjazdowych związanych ze szczepieniami dzięki, którym udało się zaszczepić 1118 

osób. 
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Jarosław Tadych poinformował, że w dniu dzisiejszym po rozmowie z Wojewodą 

zdecydował, że w miesiącu październiku Powszechny Punkt Szczepień odwiesi swoją 

działalność. Szczepienia odbywać się będą dwa razy w tygodniu. Spowodowane jest to 

głównie tym, iż ruszył program szczepień trzecią dawką dla osób 50+. 

Starosta odniósł się również do szczepień organizowanych dla uczniów. W dniu 

wczorajszym miało zostać zaszczepionych 48 osób, niestety z różnych przyczyn zgłosiło 

się jedynie 24 uczniów. Z informacji uzyskanych od dyrektorów szkół wiadomo, że gros 

młodzieży zaszczepiło się już wcześniej, nie czekając na akcję skierowaną specjalnie dla 

nich. 

Przewodniczący Marek Chart otworzył dyskusję. 

Pierwsza zgłosiła się Iwona Sikorska. Radna zwróciła się bezpośrednio do Starosty. 

Stwierdziła, że Jarosław Tadych w swoim sprawozdaniu w części dot. walnego 

zgromadzenia wspólników szpitala stwierdził, że wszystkie decyzje zostały podjęte 

jednogłośnie. Iwona Sikorska sprostowała tą informację stwierdzając, że większość 

decyzji podjęto jednomyślnie. 

Starosta wyjaśnił, że miał na myśli głosowanie nad absolutorium i podjęcie decyzji o 

wyborze dotychczasowej prezes spółki na kolejne pięć lat. 

Ponadto radna I. Sikorska zapytała czy w związku z nową umową najmu siedziby PCPR 

zwiększą się jego koszty. 

Jarosław Tadych stwierdził, że koszty się zwiększą. Przez 10 lat umowa nie była 

zmieniana ani aneksowana. Będzie to podwyżka o 6 zł netto za lm2. W kwocie tej 

zawierać się będzie remont łazienki, a także założenie klimatyzacji. Podwyżka jest więc 

symboliczna. 

Tomasz Ffielski zauważył, że w swoim sprawozdaniu w temacie dot. szczepień Starosta 

nie wspomniał o szczepieniach zorganizowanych przez KGW Lubcza, gdzie szczepionki 

przyjęło 25 osób. Ponadto Radny poprosił o obecną i poprzednią kopię umowy najmu 

budynku PCPR. Tomasz Fifelski odniósł się również do koncepcji zagospodarowania 

terenu przy ulicy Krótkiej w Więcborku między szpitalem a szkołami powiatowymi. 
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Zapytał czy ustalono już termin rozmów w tej sprawie. Jeśli nie to Radny poprosił aby na 

najbliższym spotkaniu Zarządu Powiatu ten temat został jeszcze raz przedyskutowany. 

Do uwag radnego T. Fifielskiego odniósł się Starosta Jarosław Tadych. Jeśli chodzi o 

szczepienia w Lubczy, to akcja ta była prowadzona przez punkt prywatny. Podawane 

statystyki dotyczyły wyłącznie Powszechnego Punktu Szczepień zorganizowanego przez 

powiat. Natomiast odnośnie tematu związanego z zagospodarowaniem ul. Krótkiej termin 

spotkania z dyrektorami szkół, burmistrzem i starostą nie został jeszcze ostatecznie 

ustalony. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Piotr Dobrzański odniósł się również do tematu 

szczepień. Zwrócił uwagę, że w Wąwelnie również miał miejsce festyn, gdzie zaszczepiło 

się 18 osób. Radny zauważył, że sesja jest doskonałą okazją aby podziękować 

wszystkim organizatorom szczepień za włączenie się do tej ważnej akcji. 

Ustosunkowując się do wypowiedzi Piotra Dobrzańskiego Starosta stwierdził, że takiej 

wiedzy nie posiada. Przy okazji przypomniał, że gminy dostały środki na organizację 

szczepień i w ramach tego zatrudniały podmioty prywatne wykonujące szczepienia. 

W związku z uwagami dotyczącymi tematu szczepień Jarosław Tadych wymienił 

wszystkie imprezy, na których obecny był mobilny punkt szczepień organizowany przez 

5 samorządów powiatu: 

- 19 czerwca Regaty Sępólno Kraj. - zaszczepiono 258 osób 

- 2 lipca Kabareton Więcbork - 193 

- 10 lipca piknik rodzinny płac przyjaźni Sępólno - 239 

- 29 lipca targowisko w Więcborku - 105 

- 3 0  l i p c a  b i e s i a d a  K r a j e ń s k a  n a d  M o c h l e m  w  K a m i e n i u  K r a j .  -  6 0  

- 8 sierpnia plac przy kościele w Wąwelnie - 18 

- 15 sierpnia Szczepmy się z OSP Lubcza rynek w Więcborku - 70 

- 22 sierpnia Szczepmy się z OSP Sośno - 41 

- 28 sierpnia pożegnanie wakacji Bad Mochlem (OSP Witkowo) - 37 

- 29 sierpnia Szczepmy się z KGW Witunia - 42 

- 4 września Szczepmy się z KGW Piaseczno - 16 
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- 5 września Szczepmy się z OSP Zaburtowo - 18 

- 5 września Szczepmy się z KGW Wilkowo - 15 

- 18 września Szczepmy się z KGW Runowo - 18 

- 19 września Szczepmy się z KGW Sośno - 31 

W dyskusji zabrał również głos Ireneusz Balcer. Radny stwierdził, że jeśli chodzi o III 

dawkę szczepień dla osób 50+ propozycja ponownego otworzenia Powszechnego Punktu 

Szczepień tylko na jeden miesiąc nie jest najlepszym pomysłem. Jest to spowodowane 

tym, że większość tych osób trzecią dawkę będzie mogła przyjąć dopiero w listopadzie, 

grudniu i styczniu. 

Jarosław Tadych odpowiedział, że po kolejnym spotkaniu z Wojewodą będzie na ten 

temat mógł powiedzieć coś więcej. 

Przewodniczący Rady Powiatu poruszył wątek Programu Kolej Plus. Marek Chart 

stwierdził, że powiat nie jest winny temu, że nie doszło do realizacji tego programu. 

Przewodniczący stwierdził, że ubolewa nad tym, że osoby, które rozpoczynały dyskusję 

nad tym projektem nie podeszły do tego z pełnym zaangażowaniem, z pełną analizą 

projektu, szczególnie jego kosztów. Jak stwierdził Marek Chart idea przywrócenia linii 

kolejowej była bardzo dobra. W tej chwili ruszyły połączenia autobusowe z Bydgoszczą i 

okazuje się, że cieszą się one dużym powodzeniem. Być może rozmowy na temat kolei 

zbyt mocno skupiły się na finansach a za mało na spojrzeniu dalekosiężnym. 

Przewodniczący Rady Powiatu odniósł się również do wypowiedzi Starosty dot. 

zajęcia 10 miejsca w rankingu powiatów. Stwierdził, że w wypowiedzi J. Tadycha 

zabrakło informacji o kryteriach jakie były brane pod uwagę w tym rankingu. W związku 

z powyższym Przewodniczący te kryteria wymienił. Ponadto zauważył, że w Polsce jest 

125 powiatów o liczbie mieszkańców do 60 tysięcy. 10 miejsce to powód do dumy. 

W punkcie tym Starosta Sępoleński nawiązał jeszcze do transportu publicznego. 

Zauważył, że obecne umowy na linie komunikacyjne obowiązują tylko do końca 2021 

roku. Dlatego trzeba będzie walczyć o przewozy na następny rok. W tej sprawie został już 

ogłoszony konkurs. Obecne linie cieszą się dużym zainteresowaniem. Aktualnie działa 
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ich 16, 5 przynosi zyski. Można więc spodziewać się, że linii dochodowych PKS nie 

zlikwiduje. Starosta poinformował również, że trwają rozmowy z wójtem Sośna w 

kwestii dowozu mieszkańców tej miejscowości do Mroczy. Rozmowy dotyczą także 

możliwości dojazdu z Sośna do Bydgoszczy. 

Szczegółowe informacje dotyczące prac Zarządu Powiatu znajdują się w protokołach 

Zarządu z dnia 30 sierpnia, 2, 9 i 17 września 2021 r. (załącznik nr 7). 

Ad.7. 

Małgorzata Masiłkin, Skarbnik Powiatu przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu Powiatu w I półroczu 2021 r. Szczegółowa informacja znajduje się w załączniku 

nr 8. 

Budżet Powiatu Sępoleńskiego na rok 2021 został przyjęty uchwałą Rady Powiatu 

Nr XXX/135/2020 z dnia 18 grudnia 2020 r. - po stronie dochodów w kwocie 

59.614.167,77 zł; po stronie wydatków w kwocie 58.662.197,77 zł; nadwyżka budżetowa 

w kwocie 951.970,00 zł. 

Zarząd Powiatu Sępoleńskiego zgodnie z dyspozycją art. 266 ust. 1, pkt 1 ustawy z dnia 

27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2021 r. poz. 305) 

przedłożył Regionalnej Izbie Obrachunkowej oraz Radzie Powiatu Sępoleńskiego 

wykonanie budżetu Powiatu Sępoleńskiego za okres od 01.01.2021 r. do 30.06.2021 r. 

Wykonanie budżetu Powiatu w I półroczu 2021 roku przedstawia się następująco: 

Planowane dochody w kwocie 63.924.880,40 zł, zostały wykonane w wysokości: 

34.599.722,35 zł co stanowi 54,13 % planu rocznego, w tym: 

a) majątkowe plan 3.521.803,68 zł wykonanie 1.379.189,15 co stanowi 39,16% planu 

rocznego 

b) bieżące plan 60.403.076,72 zł wykonanie 33.220.533,20 zł, co stanowi 55,00 % 

planu rocznego, planowane wydatki w kwocie 62.972.910,40 zł, zostały wydatkowane 

w kwocie 28.947.466,82 zł, co oznacza realizację wydatków w 45,97 %, w tym: 
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a) majątkowe plan 4.403.097,07 zł wykonanie 806.420,84 zł, co stanowi 18,31 % 

planu rocznego. 

b) bieżące plan 58.569.813,33 zł wykonanie 28.141.045,98 zł, co stanowi 48,05 % 

planu rocznego planowana nadwyżka budżetowa w kwocie 951.970,00 zł - została 

wykonana w kwocie 5.652.255,53 zł. 

W 2021 roku Powiat realizuje program naprawczy na lata 2020 - 2022. 

Planowane efekty finansowe na 2021 rok wynoszą 5.803.500,08 zł, natomiast uzyskano 

w I półroczu oszczędności w kwocie 6.625.544,80 zł. 

Stan zobowiązań długoterminowych z tytułu zaciągniętych kredytów na dzień 

30.06.2021 roku wynosi 22.194.500,00 zł, z czego: kwota 3.102.500,00 zł , to 

zaciągnięte kredyty długoterminowe a kwota 19.092.000,00 zł to wyemitowane 

obligacje. 

Zaplanowane wydatki inwestycyjne w budżecie roku 2021 w wysokości 4.403.097,07 zł 

zostały wykonane na dzień 30.06.2021 rok w kwocie 806.420,84 zł, co stanowi 18,31% 

planu rocznego. 

Małgorzata Masiłkin zaprezentowała również uchwałę Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 6 września 2021 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez 

Zarząd Powiatu w Sępólnie Kraj. informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu za I 

półrocze 2021 r. Skład Orzekający postanowił zaopiniować tą informację pozytywnie. 

Uchwała RIO stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad.8.a. 

Na wstępie Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformowała, że na 

posiedzeniu Komisji w dniu 20 września 2021 roku zaopiniowano jednomyślnie 

pozytywnie wniosek mieszkańca Więcborka. Wniosek został dostarczony radnym drogą 

elektroniczną. 

Następnie Agnieszka Seydak zaprezentowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

wniosku z dnia 2 września 2021 roku. 
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Przewodniczący Rady Powiatu otworzył dyskusję. 

Nikt nie zabrał głosu. 

W związku z powyższym Przewodniczący Marek Chart zamknął dyskusję i poddał 

projekt pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności radnych 16 radnych 

(nieobecny Tomasz Fifielski) 

jednogłośnie (zał. nr 10) 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/167/2021 

w sprawie rozpatrzenia wniosku z dnia 2 września 2021 roku, co stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu. 

Ad.8.b. 

Artur Żychski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej 

określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości 

tych środków na rok 2021. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Barbara Bury, Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej zaprezentowała 

jednogłośnie pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych 

jednogłośnie (zał. nr 12) 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/168/2021 

w sprawie zmiany uchwały dotyczącej określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu 

Sępoleńskiego, wraz ze wskazaniem wysokości tych środków na rok 2021, co stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Ad.8.c. 

Małgorzata Masiłkin, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt pod głosowanie. 
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Rada Powiatu w obecności 17 radnych 

jednogłośnie (zał. nr 14) 

podjęła uchwałę Nr XXXYIII/169/2021 

w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Powiatu Sępoleńskiego na 2021 rok -

załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad.8.d. 

Małgorzata Masiłkin, Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Ireneusz Balcer, Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił jednogłośnie 

pozytywną opinię do projektu uchwały. 

Przewodniczący Marek Chart zamknął dyskusję i poddał projekt pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych 

jednogłośnie (zał. nr 16) 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/170/2021 
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w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Sępoleńskiego, co 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Ad.9. 

W tym punkcie jako pierwszy głos zabrał radny Tomasz Fifielski. 

Radny złożył dwa oświadczenia. 

Pierwsze z nich zostało skierowane na ręce Agnieszki Seydak, Przewodniczącej Klubu 

Radnych „Razem dla Powiatu". Oświadczenie to ma następującą treść: „Działając na 

podstawie paragrafu 8 pkt.2 regulaminu Klubu radnych „Razem dla Powiatu" my niżej 

podpisani Radni kadencji Rady Powiatu sępoleńskiego składamy pisemne oświadczenie o 

wystąpieniu z klubu argumentując to brakiem realizacji uzgodnień na etapie powstawania 

w/w klubu. Z poważaniem podpisani Franciszek Frohlke, Tomasz Fifielski, Ireneusz 

Balcer." (załącznik nr 18). 

Drugie oświadczenie skierowane zostało do Przewodniczącego Rady Powiatu Marka 

Charta. Treść pisma przedstawia się następująco: „Działając na podstawie paragrafu 16 

Statutu Powiatu Sępoleńskiego stanowiącego załącznik do uchwały nr XLIX/244/2018 

Rady Powiatu w Sępólnie Krajeńskim z dnia 28 września 2018 roku w sprawie 

uchwalenia Statutu Powiatu Sępoleńskiego zawiadamiam o utworzeniu Klubu Radnych 

„Przymierze Społeczne Dla Krajny". W załączeniu imienny wykaz Radnych wraz z ich 

podpisami. Z poważaniem Tomasz Fifielski - Przewodniczący Klubu, Franciszek 

Frohlke, Ireneusz Balcer". Załącznikiem do oświadczenia jest regulamin Klubu. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Dokument ten został przekazany na sesji Przewodniczącemu Markowi Chartowi. 

Po wystąpieniu Tomasza Fifielskiego o głos poprosiła radna Agnieszka Seydak. Radna 

poinformowała, że Klub „Razem dla Powiatu" nie zgadza się z oświadczeniem Klubu 

„Przymierze Społeczne dla Krajny". Stanowisko Klubu „Razem dla Powiatu" zostanie 

przedstawione na kolejnej sesji Rady Powiatu. 
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Na koniec tego punktu Przewodniczący Marek Chart poinformował, że kolejna sesja 

Rady Powiatu odbędzie się 29 października 2021 r. 

Ad.10. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów obrad Przewodniczący Rady Powiatu 

Marek Chart o godz. 11.39 zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Powiatu w Sępólnie 

Krajeńskim. 

PRZEWODNICZĄCY 
RADY POWIATU 

fjtarek 


